
Dobrý den,

v souladu s informačním zákonem se chci zeptat starosty na řešení podnětu,

který byl zastupitelem vznesen na jednání zastupitelstva.

(6.5. 2920) Zápis z jednání zastupitelstva

Vratimovský most — občané upozorňují na nezpevněné parkoviště, auta tam

nemají parkovat, když to není zpevněná plocha, rušné na VCA, běh zvěře,

ucpaná cesta. Bud' udělat parkoviště nebo to s pomocí MP nějak organizačně
vyřešit. Starosta souhlasil to dopravně vyřešit, např. dopravním značením.

1. KOHO A KDY starosta pověřil řešením tohoto úkolu? (jméno úředníka /
radního / komise / odkaz na zápis RMOb).

2. Jaké bylo nalezeno řešení?

3. Kdy bude podnět vyřešen, respektive bude—li řešen a kdy?

4. Jaký je v této záležitosti domluven další krok?

Děkuji za odpověď.

S pozdravem,
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